
O B E C  M A L C O V  
 

Z Á P I S N I C A 
 

z 2. riadneho zasadnutia (2022) Obecného zastupiteľstva v Malcove,  
konaného dňa 16. decembra 2022 

 
 

Prítomní členovia OZ: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu č. 1 , celkom 7 
Neprítomní členovia OZ:  Peter Šoltés, Ján Jakub – obaja ospravedlnení 
Prizvaní: Ing. Martin Kaľata - hlavný kontrolór obce 

 
 

Otvorenie zasadnutia 
 

ROKOVANIE 
 
 
1. Otvorenie, kontrola spôsobilosti OZ rokovať a uznášať sa, určenie zapisovateľa, schválenie 
programu zasadnutia 
 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Malcov (OZ) v čase o 17:30 hod. otvorila a viedla 
starostka obce. Konštatovala, že na zasadnutí je prítomných 7 poslancov, OZ je teda schopné rokovať 
a uznášať sa. Za zapisovateľa určila: JUDr. Alena Mašlárová. Zároveň predložila návrh programu 
zasadnutia OZ poslancom na schválenie. K predloženému programu rokovania neboli vznesené 
žiadne pripomienky. 
 
Uznesenie č.  80/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Berie na vedomie: 
1. Konštatovanie starostu obce o spôsobilosti obecného zastupiteľstva rokovať a uznášať sa. 
2. Určenie zapisovateľa zápisnice: JUDr. Alena Mašlárová. 
 
B/  Schvaľuje: 
 
Program zasadnutia  OZ  nasledovne: 

1. Otvorenie, kontrola spôsobilosti obecného zastupiteľstva rokovať a uznášať sa, určenie 
zapisovateľa, schválenie programu 

2. Určenie overovateľov zápisnice a voľba členov návrhovej komisie 
3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 
4. Správa nezávislého audítora o overení účtovnej závierky a konsolidovanej účtovnej závierky 

a o overení súladu správy s konsolidovanou účtovnou závierkou Obce Malcov za rok 2021 
5. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Malcov na 1. polrok 2023 
6. Prerokovanie a schválenie rozpočtu obce na rok 2023 a viacročného rozpočtu obce na roky 

2024 - 2025. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce 
7. Návrh všeobecného záväzného nariadenia obce Malcov č. 5/2022 o určení výšky príspevku 

na čiastočnú úhradu nákladov, výšky príspevku na režijné náklady a podmienky úhrady v 
školskej jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Malcov 

8. Návrh na odvolanie zástupcov zriaďovateľa a následné delegovanie nových zástupcov 
zriaďovateľa do rady školy v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Malcov 



9. Návrh na odvolanie zástupcu zriaďovateľa a následne delegovanie nového zástupcu 
zriaďovateľa do rady školy pri MŠ obce Malcov. 

10. Krízové riadenie obce 
11. Žiadosť pána Daniela Alexoviča o pridelenie dvojizbového nájomného bytu 
12. Žiadosť pána Jána Hrinka o povolenie na uloženie plechovej garáže 
13. Návrh na schválenie dotácie na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení účelovo určených na 

financovanie bežných výdavkov CVČ za obdobie január – jún 2023 
14. Rôzne 
15. Záver 

 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena 
Poláková, JUDr. Alena Mašlárová 
             
Za:     7                       Proti:     0                    Zdržal sa:   0 
 
 
2.  Určenie overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 
 
Starostka obce určila za overovateľov zápisnice poslancov: Stanislav Džamba, Jana Gduľová.             
Do návrhovej komisie navrhla poslancov: Ján Džamba, Jozef Mlynarič, Ing. Lukáš Reviľak.  
 
Uznesenie č. 81/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Berie na vedomie: Určenie overovateľov zápisnice : Stanislav Džamba, Jana Gduľová 
 
B/ Volí návrhovú  komisiu v tomto zložení: Ján Džamba, Jozef Mlynarič, Ing. Lukáš Reviľak. 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena 
Poláková, JUDr. Alena Mašlárová 
             
Za:          7                           Proti:        0                        Zdržal sa:  0 
 
 
3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 
 
Z ustanovujúceho zasadnutia OZ zo dňa 26.11.2022 neboli prijaté uznesenia s obsahom, ktorý by 
vyžadoval ich vyhodnotenie. 
 
Uznesenie č. 82/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
Berie na vedomie:  Informáciu starostky o kontrole plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
OZ. 
 
 
 
 



Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena 
Poláková, JUDr. Alena Mašlárová      
        
Za:               7                      Proti:          0                      Zdržal sa:  0 
 
 
4.  Správa nezávislého audítora o overení účtovnej závierky a konsolidovanej účtovnej závierky 
a o overení súladu správy s konsolidovanou účtovnou závierkou Obce Malcov za rok 2021 
 
Starostka oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva so správou nezávislého audítora 
(POVMART s.r.o., v zastúpení Ing. Mária Pochová, konateľ a štatutárny audítor) o overení 
individuálnej účtovnej závierky k 31.12.2021 so záverom, že Obec Malcov konala v súlade 
s požiadavkami o rozpočtových pravidlách. 
 
Uznesenie č. 83/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
Berie na vedomie:  Správu nezávislého audítora (POVMART s.r.o., v zastúpení Ing. Mária Pochová, 
konateľ a štatutárny audítor) o overení individuálnej účtovnej závierky Obce Malcov k 31.12.2021. 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena 
Poláková, JUDr. Alena Mašlárová     
         
Za:          7                           Proti:    0                            Zdržal sa:  0 
 
 
 
5. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Malcov na 1. polrok 2023 
 
Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2023, ktorý bol zverejnený na 
úradnej tabuli od 23.11.2022 do 09.12.2022 je súčasťou písomných podkladov zasadnutia OZ, bol 
odprezentovaný Ing. Martinom Kaľatom, hlavným kontrolórom obce. 
 
Uznesenie č. 84/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
Schvaľuje: plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Malcov na I. polrok 2023 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena 
Poláková, JUDr. Alena Mašlárová    
          
Za:             7                        Proti:         0                       Zdržal sa: 
 
 
 



6. Prerokovanie a schválenie rozpočtu obce na rok 2023 a viacročného rozpočtu obce na roky 
2024 - 2025. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce. 
  

Starostka obce predložila obecnému zastupiteľstvu na schválenie návrh rozpočtu obce bez 
programovej štruktúry na rok 2023 a viacročného rozpočtu obce bez programovej štruktúry na roky 
2024 - 2025, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli obce a webovom sídle obce od 21.11.2022 do 
07.12.2022. K návrhu rozpočtu obce neboli podané žiadne návrhy ani pripomienky.  
Zároveň predložila stanovisko hlavného kontrolóra obce Ing. Martina Kaľatu k návrhu rozpočtu obce 
na rok 2023 a k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2024 – 2025, v ktorom odporučil 
obecnému zastupiteľstvu návrh rozpočtu obce na rok 2023 schváliť a návrh viacročného rozpočtu 
obce na roky 2024 – 2025 zobrať na vedomie. Stanovisko hlavného kontrolóra tvorí súčasť tejto 
zápisnice ako príloha č. 2. Z prítomných nemal k návrhu rozpočtu nikto pripomienky. 
 
Uznesenie č. 85/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Berie na vedomie: stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu na rok 2023 a k návrhu 
viacročného rozpočtu obce na roky 2024 – 2025 
 
B/ Schvaľuje: Návrh rozpočtu obce bez programovej štruktúry na rok 2023 v členení:  
bežný rozpočet (v EUR)  
- bežné príjmy - 2.530.988,-  
- bežné výdavky - 2.517.188,- 
 
kapitálový rozpočet (v EUR) 
- kapitálové príjmy - 0,-  
- kapitálové výdavky - 300.000,- 
  
finančné operácie ( v EUR)  
- príjmové finančné operácie - 300.000,- 
- výdavkové finančné operácie - 13.800,- 
 
C/ Berie na vedomie: viacročný rozpočet obce bez programovej štruktúry na roky 2024 – 2025. 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena 
Poláková, JUDr. Alena Mašlárová   
           
Za:          7                           Proti:          0                      Zdržal sa:  0 
 
Hlavný kontrolór po prerokovaní 6. bodu opustil zasadaciu miestnosť. 
 
 
7. Návrh všeobecného záväzného nariadenia obce Malcov č. 5/2022 o určení výšky príspevku 
na čiastočnú úhradu nákladov, výšky príspevku na režijné náklady a podmienky úhrady                      
v školskej jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Malcov 
 

Starostka obce predložila OZ návrh na schválenie VZN č. 5/2022, ktorým sa zrušuje a nahrádza VZN 
č. 1/2022 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov, výšky príspevku na režijné náklady 
a podmienky úhrady v školskej jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Malcov. Z dôvodu, že 
Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky určilo s účinnosťou od 



01.01.2023 nové sumy pre Finančné pásmo A na nákup potravín na jedno jedlo podľa vekových 
kategórií stravníkov, je potrebné v novom VZN č. 5/2022 upraviť sumy príspevku, ktorý uhrádza 
zákonný zástupca dieťaťa (materskej školy) alebo žiaka (základnej školy) vo výške nákladov na 
nákup potravín podľa vekových kategórií stravníkov v nadväznosti na odporúčané výživové dávky a 
výška príspevku na režijné náklady za každý stravovací deň. Zároveň je v novom VZN potrebné 
upraviť aj výšku stravného uhrádzaného zamestnancami školských zariadení v zriaďovateľskej 
pôsobnosti obce Malcov a fyzickými osobami na jedno jedlo (obed) a výšku príspevku na režijné 
náklady, ktoré sú určené za každý stravovací deň. 
 
Návrh VZN č. 5/2022 bol zverejnený na úradnej tabuli obce a webovom sídle obce od 29.11.2022 do 
15.12.2022. V stanovenej lehote neboli podané zo strany obyvateľov obce žiadne pripomienky.  
 
Starostka obce otvorila diskusiu k bodu, prihlásila sa poslankyňa JUDr. Alena Mašlárová, ktorá 
predniesla pozmeňujúci návrh na zmenu čl. 2, ods. 4 návrhu VZN, kde je uvedená tabuľka s rozpisom 
výšky stravného uhrádzaného zamestnancami školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 
Malcov a fyzickými osobami za jedno jedlo a výšku príspevku na režijné náklady, ktoré sú určené za 
každý stravovací deň. 
 
Pôvodné znenie článku 2, bod 4 navrhla nahradiť nasledovne:  
 

Výška stravného uhrádzaného zamestnancami škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej 
pôsobnosti obce Malcov a inými fyzickými osobami na jedno jedlo (obed) a výška príspevku na 
režijné náklady sú určené za každý stravovací deň nasledovne: 
 
 

Materská škola (učitelia a 
prevádzkoví zamestnanci) 

Náklady na 
nákup potravín 
na jedno jedlo 
- 1. finančné 

pásmo 

Zamestnávateľ 
(sociálny fond) 

Zamestnanec 
(stravné) 

Stravná jednotka 2,00 0,55 1,45 

 
 

Zamestnanci 
Základnej školy 

Náklady na 
nákup 

potravín na 
jedno jedlo - 
1. finančné 

pásmo 

Sociálny 
fond 

Zamestnávateľ 
Režijné 
náklady 

Zamestnanec 
(stravné) 

Stravná jednotka 2,00 0,70 2,60 2,40 1,10 

 
 

Fyzické osoby 

Náklady na nákup 
potravín na jedno 
jedlo - 1. finančné 
pásmo 

Režijné náklady Stravné 

Stravná jednotka 2,00 2,40 4,40 

 



Poslankyňa podala pozmeňujúci návrh z dôvodu, že Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu 
Slovenskej republiky s účinnosťou od 01.01.2023 určilo, že denný príspevok zamestnancov školy 
alebo školského zariadenia a iných fyzických osôb na nákup potravín na jedno jedlo sa uhrádza podľa 
stupňa finančného pásma ako pre vekovú kategóriu stravníkov od 15 do 19 rokov podľa Finančného 
pásma B. Vzhľadom na uvedenú skutočnosť je potrebné upraviť v návrhu VZN výšku denného 
príspevku tak, aby boli sumy v súlade s určeným stupňom finančného pásma pre vekovú kategóriu 
stravníkov od 15 do 19 rokov podľa Finančného pásma B. S ohľadom na uvedené je následne 
potrebné upraviť aj celkovú výšku stravného uhrádzaného zamestnancami škôl a školských zariadení 
v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Malcov a ostatnými fyzickými osobami. 
 
Do diskusie sa prihlásil pán Lövinger, ktorý požiadal o vysvetlenie s poukazom  na to, že v základnej 
škole nie sú žiaci od 15 do 19 rokov a mali by sme riešiť žiakov do 15 rokov.  
Poslankyňa Mašlárová na uvedenú skutočnosť reagovala a vysvetlila, že  Ministerstvo školstva, vedy, 
výskumu a športu SR určilo, že pri dospelých osobách, t. j. zamestnanci a ostatné fyzické osoby, sa 
náklady na nákup potravín na jedno jedlo uhrádzajú podľa stupňa finančného pásma ako sú stanovené 
pre vekovú kategóriu stravníkov od 15 do 19 rokov podľa Finančného pásma B. Zároveň uviedla, že 
stravné pre žiakov vo vekovej kategórii do 15 rokov je v návrhu VZN upravené.  
Pán Lövinger následne uviedol, že sa to netýka základnej školy.  
Poslankyňa Mašlárová uviedla, že stravné pre dospelé osoby je potrebné upraviť vo VZN, nakoľko 
sa v jedálni stravujú zamestnanci školy a povolené stravovať sa v školskej jedálni majú aj iné fyzické 
osoby. 
 
Poslanec Ján Džamba sa následne dotazoval o koľko by došlo k navýšeniu oproti predošlej úprave 
(pozn. VZN č. 1/2022). Poslankyňa Mašlárová uviedla, že suma bola pri dospelých osobách vo výške 
1,33 € a od 1.1.2023 sa zvýši na 2,- €, pričom túto sumu zvýšilo Ministerstvo školstva, vedy, výskumu 
a športu SR, zriaďovateľ teda na výšku tejto zložky stravného nemá vplyv. Poslankyňa zároveň 
uviedla, že keďže sa táto zložka navýšila je potrebné upraviť aj celkovú sumu stravného. 
 
Do diskusie sa už neprihlásil nikto, tak starostka ukončila diskusiu.  
 
Starostka uviedla, že v zmysle článku 12 odsek 4 Rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva 
obce Malcov je potrebné pri prijímaní nariadenia najskôr hlasovať o pozmeňovacích návrhoch a až 
po hlasovaní o pozmeňovacích návrhoch sa hlasuje o návrhu nariadenia ako celku. 
 
Následne dala hlasovať o pozmeňujúcom návrhu, ktorý predniesla poslankyňa JUDr. Alena 
Mašlárová. 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena 
Poláková, JUDr. Alena Mašlárová   
           
Za:             7                        Proti:        0                        Zdržal sa:  0  
 
Na základe hlasovania poslancov bol pozmeňujúci návrh prijatý počtom hlasov 7. 
 
Následne starostka požiadala návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia s ohľadom na 
schválený pozmeňujúci návrh. 
 
 
 
 



Uznesenie č. 86/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
Schvaľuje:  všeobecné záväzné nariadenie obce Malcov č. 5/2022 o určení výšky príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov, výšky príspevku na režijné náklady a podmienky úhrady v školskej 
jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Malcov v znení pozmeňujúceho návrhu. 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena 
Poláková, JUDr. Alena Mašlárová   
           
Za:      7                               Proti:           0                     Zdržal sa:  0 
 
 
8.  Návrh na odvolanie zástupcov zriaďovateľa a následné delegovanie nových zástupcov zriaďovateľa 
do rady školy v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Malcov 
 
Podľa článku 4 Štatútu Rady školy pri Základnej škole v Malcove sa rada školy skladá z 11 členov. 
Členmi rady školy sú dvaja zvolení zástupcovia pedagogických zamestnancov a jeden zvolený 
zástupca nepedagogických zamestnancov školy, štyria zvolení zástupcovia rodičov, ktorí nie sú 
zamestnancami školy alebo školského zariadenia a štyria delegovaní zástupcovia zriaďovateľa – obce 
Malcov. Podľa článku 6 Štatútu Rady školy pri Základnej škole v Malcove členstvo v rade školy 
zaniká okrem iných dôvodov v ňom uvedených aj odvolaním zvoleného alebo delegovaného člena 
rady školy. V prípade delegovania zástupcov zriaďovateľa do rady školy a ich odvolávania sa jedná 
o kompetenciu, ktorá je zverená obci. Starostka zároveň poukázala na rozdiel medzi voleným 
a delegovaným zástupcom rady školy. 
 
Do Rady školy pri ZŠ v Malcove ako zástupcovia zriaďovateľa školy boli pre toto funkčné obdobie 
delegovaní: - pán Ivan Lövinger, pani Magdaléna Kolegová, pán Dušan Kaľata a pani Jana Gduľová.  
Starostka navrhla odvolanie Ivana Lövingera, Magdalény Kolegovej a Dušana Kaľatu z Rady školy 
pri ZŠ v Malcove a delegovanie nových zástupcov zriaďovateľa. Za nových zástupcov zriaďovateľa 
starostka obce navrhla JUDr. Alenu Mašlárovú, Petra Šoltésa a Mgr. Darinu Ronďošovú. Starostka 
obce zároveň uviedla, že Jana Gduľová ostáva členom Rady školy pri ZŠ v Malcove až do skončenia 
funkčného obdobia rady školy. 
Starostka obce sa opýtala prítomných, či majú k návrhu nejaké pripomienky alebo návrhy. 
Pán Lovinger upozornil starostku obce, že neotvorila diskusiu k danému bodu.  
Poslankyňa Mašlárová uviedla, že starostka vyzvala prítomných, aby ak majú k návrhu pripomienky 
alebo návrhy, aby ich predniesli. Pán Lövinger uviedol, že má naštudovaný rokovací poriadok a ku 
každému bodu sa vedie diskusia a diskusia nebola otvorená. Poslanec Ján Džamba uviedol, že najprv 
diskutujú poslanci a potom ostatní účastníci. Pán Lövinger uviedol, že on nepoukazuje na poradie 
diskutujúcich, ale na to, že nebola otvorená diskusia. Viacerí poslanci OZ uviedli, že diskusia je 
otvorená a ak má niekto pripomienky môže diskutovať aj starostka obce taktiež uviedla, že diskusia 
je otvorená a môže predniesť svoje návrhy. Poslanec Ing. L. Reviľak sa opýtal pána Lövingera, či má 
nejaké pripomienky.  
Pán Lövinger následne vo svojom vystúpení poukázal na to kedy bola založená rady školy. 
Ďalej poukázal na to, že v predošlých funkčných obdobiach nebol odvolaný žiaden člen rady školy 
aj keď sa menili starostovia.  
Za pána starostu Gernáta sa počkalo, kým uplynie funkčné obdobie a až tak sa delegovali členovia 
rady školy. Poukázal na to, že v poslednom volebnom období však na pána starostu Cingeľa boli 
vyvíjané tlaky, aby zmenil zloženie členov rady avšak on to ustál a členov nemenil. Následne 
prítomných informoval o zákonoch, ktorými sa riadi zloženie rady školy. 



Pán Lövinger ďalej poukázal na svoju činnosť v Rade školy a uviedol, že v roku 2016 sa podieľal na 
štatúte rady školy. Následne uviedol, že v roku 2019 nastala zmena, nakoľko boli voľby a pani 
Sidorjaková požiadala pána Lövingera, aby jej pomohol so štatútom rady školy, nakoľko ho bolo 
potrebné prerobiť. Následne upozornil na to, že bol delegovaný za člena rady uznesením OZ                        
č. 11/2020 na štyri roky, pričom uznesenie je doteraz platné. Potom bola za predsedníčku zvolená 
pani Labašová a znova bolo potrebné urobiť štatút rady školy. Ďalej poukázal na aktivity aké vyvíjal                   
v prospech školy. 
K odvolaniu svojej osoby pán Lövinger uviedol, že si myslí, ak by tam nebol on, tak by neodvolali 
ani ostatných dvoch členov rady školy. Svoje odvolanie vníma iba v takej rovine, že niekto iný chce 
ovládnuť školu, aby sa iné osoby dostali na jeho miesto. Pán Lövinger uviedol, že to nie je fér 
a rozhodnutie nie je na starostke, ale na poslancoch, ktorí rozhodujú o členoch rady. Uviedol, že 
podľa toho, aké uznesenia OZ prijme podnikne ďalšie kroky, lebo sú aj iné orgány ako len OZ.  
 
Ďalej vystúpil poslanec Ján Džamba, ktorý poukázal na to, že ako nasledujúci bod, sa prejednáva 
odvolávanie člena rady školy pri MŠ v Malcove, kde je delegovaným členom rady školy jeho 
manželka a on bude aj napriek tomu hlasovať za jej odvolanie, nakoľko už nie je 
zástupkyňou/poslankyňou obce. 
Opätovne vystúpil pán Lövinger, ktorý uviedol, že nie je podmienkou, aby bol delegovaný zástupca 
poslancom OZ, ide o zástupcu obce. Pán poslanec Ján Džamba súhlasil, ale podotkol, že obec si 
vyberá koho do rady školy deleguje a aj ktorých delegovaných členov odvolá. 
Pán Lövinger uviedol, keďže je tam podmienka delegovania na 4 roky, malo by sa uviesť prečo sa 
odvoláva. Starostka obce opätovne citovala článok 6 Štatútu Rady školy pri Základnej škole 
v Malcove a skonštatovala, že takáto povinnosť v danom ustanovení nie je uvedená. 
Pán Lövinger uviedol, že táto skutočnosť v zákone nie je a následne poukázal na možný rozpor so 
zákonom. 
Poslanec Ján Džamba uviedol, že pokiaľ má pán Lövinger pochybnosti o súlade VZN alebo uznesenia 
so zákonom alebo o postupe OZ, môže sa obrátiť na príslušný orgán, ktorý vysloví či OZ postupovalo 
alebo nepostupovalo správne. 
Poslankyňa Mašlárová poukázala na to, že viaceré obce a mestá po novembrových voľbách 
odvolávajú delegovaných členov rady školy, napríklad aj z dôvodu uplynutia funkčného obdobia 
poslanca. Pán Lövinger uviedol, že nie je podmienkou, aby sa menilo zloženie rady. Poslankyňa 
Mašlárová vyjadrila súhlas s pánom Lövingerom, avšak podotkla, že obec tak v zmysle zákona môže 
urobiť. Pán Lövinger uviedol, že je tu snaha určitej skupiny ľudí ovládnuť školu.  
Následne vystúpil pán PhDr. Zdeno Ontek, ktorý uviedol, že aj v obci Zborov odvolali delegovaného 
zástupcu obce, ktorý neprešiel voľbami. Je mu teda známa takáto prax obcí, nakoľko obec chce mať 
v rade školy prirodzene svojho zástupcu.   
Do diskusie sa už neprihlásil nikto, tak starostka ukončila diskusiu. 
 
Uznesenie č.  87/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Schvaľuje: odvolanie delegovaných zástupcov zriaďovateľa školy Ivana Lövingera, Magdalény 
Kolegovej a Dušana Kaľatu z Rady školy pri Základnej škole v Malcove. 
 
B/ Schvaľuje: delegovanie JUDr. Aleny Mašlárovej, Petra Šoltésa a Mgr. Dariny Ronďošovej ako 
zástupcov zriaďovateľa školy do Rady školy pri Základnej škole v Malcove, s účinnosťou od 
19.12.2022. 
 
C/ Poveruje: starostku obce, aby o odvolaní zástupcov zriaďovateľa a následnom delegovaní nových 
zástupcov zriaďovateľa do Rady školy v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Malcov informovala 
bezodkladne Radu školy pri ZŠ v Malcove a riaditeľku ZŠ v Malcove. 
 



Výsledky hlasovania:  
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena 
Poláková, JUDr. Alena Mašlárová   
           
Za:       6                      Proti: 0                       Zdržal sa: 1 (Mašlárová) 
     
Počas čítania návrhu uznesenia sa pán Lövinger postavil a bez súhlasu predsedajúceho pristúpil            
so svojím nahrávacím zariadením priamo k stolu, kde sedeli poslanci OZ. A až po odhlasovaní sa 
opätovne vrátil na svoje miesto.  
 
 
9.  Návrh na odvolanie zástupcu zriaďovateľa a následné delegovanie nového zástupcu 
zriaďovateľa do rady školy pri MŠ obce Malcov 

 
Podľa čl. 4 Štatútu rady školy pri MŠ v Malcove má rada školy 5 členov a členmi rady školy sú 
zvolený zástupca pedagogických zamestnancov, zvolený zástupca nepedagogických zamestnancov, 
zvolení zástupcovia rodičov a delegovaný zástupca zriaďovateľa. Členstvo delegovaného zástupcu 
zriaďovateľa v rade školy zaniká jeho odvolaním.  
Do Rady školy pri MŠ v Malcove bola ako zástupca zriaďovateľa delegovaná Marcela Džambová. 
Starostka obce navrhla odvolanie Marcely Džambovej z Rady školy pri MŠ Malcov a delegovanie 
nového zástupcu zriaďovateľa. Za nového zástupcu zriaďovateľa v rade školy pri Materskej škole 
v Malcove starostka obce navrhla Ing. Lukáša Reviľaka. 
Po otvorení diskusie pán poslanec Ján Džamba poukázal na to, že členkou rady školy je jeho 
manželka, pričom obec si navrhla do rady školy iného človeka a tým pádom odvolaním vo funkcii 
končí, pričom nemá voči tomu výhrady. Ostatní poslanci nemali k návrhu pripomienky. 
 
Uznesenie č.  88/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Schvaľuje: odvolanie delegovaného zástupcu zriaďovateľa školy Marcely Džambovej z Rady 
školy pri Materskej škole v Malcove. 
 
B/ Schvaľuje: delegovanie Ing. Lukáša Reviľaka ako zástupcu zriaďovateľa do Rady školy pri 
Materskej škole v Malcove, s účinnosťou od 19.12.2022. 
 
C/ Poveruje: starostku obce, aby o odvolaní zástupcu zriaďovateľa a následnom delegovaní nového 
zástupcu zriaďovateľa do Rady školy pri Materskej škole (MŠ) v Malcove informovala bezodkladne 
Radu školy pri MŠ v Malcove a riaditeľku MŠ v Malcove. 
 
Výsledky hlasovania:  
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena 
Poláková, JUDr. Alena Mašlárová    
          
Za:           6                  Proti: 0                       Zdržal sa: 1 (Reviľak) 
 
Počas čítania návrhu uznesenia opätovne sa pán Lövinger postavil a bez súhlasu predsedajúceho 
pristúpil so svojím nahrávacím zariadením priamo k stolu, kde sedeli poslanci OZ. A až po 
odhlasovaní sa opätovne vrátil na svoje miesto.  
 



  10. Krízové riadenie obce 
 
Starostka obce informovala poslancov, že podľa zákona NR SR č. 387/2002 Z. z. o riadení štátu             
v krízových situáciách mimo času vojny a vojnového stavu v § 10 ukladá obciam zriadiť krízový štáb 
ako výkonný orgán orgánu krízového riadenia (obce), ktorého úlohou je analyzovať krízovú situáciu, 
navrhovať opatrenia na jej riešenie a koordinovať činnosť zložiek v pôsobnosti obce v období 
krízovej situácie mimo času vojny a vojnového stavu. Starostka uviedla, že členmi krízového štábu 
obce Malcov sú starosta, zástupca starostu a poslanci OZ, ktorým už skončilo funkčné obdobie, preto 
je potrebné schváliť nové zloženie Krízového štábu s aktuálnym starostom, zástupcom starostu 
a poslancami OZ. Starostka zároveň navrhla schváliť nový Štatút Krízového štábu Obce Malcov, kde 
bude upravený čl. 2 a to tak, že členmi KŠ budú okrem poslancov OZ aj určení zamestnanci Obecného 
úradu a určení členovia Dobrovoľného hasičského zboru obce (DHZO). Následne uviedla, že 
poslancom budú odovzdané menovacie dekréty. Rozhodnutie starostky o zriadení Krízového štábu 
Obce Malcov a Štatút Krízového štábu Obce Malcov tvoria Prílohu č.3 tejto zápisnice. Po otvorení 
diskusie prítomní poslanci nemali proti nariadeniu a štatútu žiadne pripomienky. 
 
Uznesenie č.  89/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Schvaľuje: Nariadenie starostky obce č. 1/2022 o zriadení Krízového štábu Obce Malcov  
 
B/ Schvaľuje: Štatút Krízového štábu obce Malcov  
 
Výsledky hlasovania: 
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena 
Poláková, JUDr. Alena Mašlárová   
          
Za:          7                        Proti:           0                     Zdržal sa:  0 
 
Poslanec Stanislav Džamba po hlasovaní požiadal starostku obce o poskytnutie informáciu, kto je 
členom KŠ. Starostka následne poslancom oznámila členov KŠ.   
 
 
11. Žiadosť pána Daniela Alexoviča o pridelenie dvojizbového nájomného bytu 
 
Ďalej bola preložená žiadosť pána Daniela Alexoviča, trvalý pobyt: Sázavského 595/3, Bardejov,             
o pridelenie 2–izbového nájomného bytu v obci Malcov.  
 
Podľa VZN č. 1/2011 o podmienkach prenájmu obecných nájomných bytov podľa článku 4 k žiadosti 
o pridelenie bytu je potrebné doložiť potvrdenie zamestnávateľa o výške priemerného mesačného 
zárobku, u SZČO výpis z daňového priznania fyzickej osoby alebo potvrdenie o výške dôchodku za 
posledný kalendárny rok pred podaním žiadosti a čestné vyhlásenie o tom, že žiadosť o zaradenie do 
poradovníka podal jeden člen rodiny. 
 
Žiadateľ doložil príjem iba za 1. polrok roka 2022, čím nesplnil podmienky stanovené týmto VZN na 
uzavretie zmluvy o nájme obecného nájomného bytu. Starostka obce preto navrhla, aby bol žiadateľ 
vyzvaný na doplnenie svojej žiadosti v zmysle čl. 4 VZN č. 1/2011 a teda na predloženie príjmu za 
rok 2021, nakoľko žiadosť bola obci doručená dňa 3.11.2022. Po doplnení žiadosti v zmysle čl. 4 
VZN č. 1/2011 bude opätovne žiadosť predložená OZ. Poslanci OZ sa zhodli na tom, že je potrebné 
postupovať tak, ako navrhla starostka obce. 
 



Uznesenie č.  90/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Berie na vedomie: Žiadosť pána Daniela Alexoviča o pridelenie dvojizbového nájomného bytu. 
 
B/ Navrhuje: opätovne prerokovať žiadosť pána Alexoviča, po tom, ako svoju žiadosť doplní  zmysle 
článku 4 VZN č. 1/2011 o podmienkach prenájmu obecných nájomných bytov. 
 
C/ Poveruje: starostku obce, aby žiadateľa vyzvala na doplnenie žiadosti v zmysle článku 4 VZN              
č. 1/2011 o podmienkach prenájmu obecných nájomných bytov.  
 
Výsledky hlasovania:  
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena 
Poláková, JUDr. Alena Mašlárová        
      
Za:    7                              Proti:            0                    Zdržal sa:  0 
 
 
12. Žiadosť pána Jána Hrinka o povolenie na uloženie plechovej garáže 
 
Starostka obce predložila OZ žiadosť pána Jána Hrinka o povolenie umiestniť plechovú garáž na 
obecný pozemok pri bytovom dome s obecnými nájomnými bytmi. Žiadateľ uviedol, že garáž má 
rozmery maximálne 3x6 m. Svoju žiadosť odôvodnil tým, že v bytovom dome nie sú pivničné ani 
komorové priestory, kde by si mohol ako nájomník uložiť svoje veci, ktoré nemôže uskladniť 
v nájomnom byte. Zároveň uviedol, že predmetom žiadosti je okrem umiestnenia dvojgaráže aj 
vybudovanie prístupovej cesty ku garáži. V žiadosti zároveň uviedol, že v prípade, že bude bytový 
dom opúšťať, použitý priestor dá do pôvodného stavu.  
Po otvorení diskusie sa poslanci OZ sa zhodli na tom, že je potrebné sa ísť pozrieť na miesto pri 
bytovom dome, kde by mala byť predmetná garáž uložená, nakoľko zo samotnej žiadosti táto 
skutočnosť nevyplýva a taktiež je potrebné na mieste samom zistiť, kde chce žiadateľ vybudovať 
prístupovú cestu ku garáži.  
Pán poslanec Ján Džamba ešte poukázal aj na skutočnosť, že sa tam chystá výstavba ihriska a o tejto 
skutočnosti žiadateľ možno ani nevie. Poslanci uviedli, že si dohodnú termín stretnutia pri ONB, 
o ktorom budú informovať aj žiadateľa. 
 
Uznesenie č.  91/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Berie na vedomie: žiadosť p. Jána Hrinka o povolenie na uloženie plechovej garáže 
 
B/ Odporúča: prerokovať žiadosť p. Hrinka opätovne po tom, ako poslanci obecného zastupiteľstva  
prešetria situáciu na mieste samom. 
 
C/ Poveruje: starostku obce, aby o termíne stretnutia poslancov obecného zastupiteľstva pri bytovom 
dome informovala žiadateľa. 
 
Výsledky hlasovania:  
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena 
Poláková, JUDr. Alena Mašlárová     
         
Za:        7                          Proti:       0                         Zdržal sa:  0 



13. Návrh na schválenie dotácie na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení účelovo určených 
na financovanie bežných výdavkov CVČ za obdobie január – jún 2023 
 
Starostka obce predložila OZ návrh zmluvy, ktorej predmetom je poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 
Malcov na záujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom v obci Malcov centrám voľného času 
(CVČ) v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Bardejov na obdobie január až jún 2023, a to v zmysle 
VZN Mesta Bardejov č. 162/2015 o určení výšky dotácie na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení 
so sídlom na území mesta Bardejov. Dotácia je určená na financovanie bežných výdavkov CVČ 
(osobné  prevádzkové náklady). Starostka obce zároveň poslancov informovala, že výška dotácie na 
jedno dieťa za obdobie január až jún 2023 je vo výške 35,- €. Zoznam detí, ktoré navštevujú CVČ 
v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Bardejov a majú trvalý pobyt v obci Malcov je prílohou zmluvy. 
Starostka uviedla, že v zozname je 5 detí. Po otvorení diskusie sa poslanci zhodli, že deťom a žiakom 
z obce Malcov je treba pomôcť.  
 
Uznesenie č.  92/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Schvaľuje: dotáciu na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení účelovo určených na financovanie 
bežných výdavkov Centra voľného času v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Bardejov za obdobie 
január – jún 2023. 
 
B/ Poveruje: starostku obce podpísaním Zmluvy o spolufinancovaní nákladov na mimoškolskú 
záujmovú činnosť detí na obdobie január – jún 2023 s Mestom Bardejov. 
 
Výsledky hlasovania:  
 
Prítomní: Jozef Mlynarič, Stanislav Džamba, Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena 
Poláková, JUDr. Alena Mašlárová   
           
Za:           7                       Proti:      0                          Zdržal sa:  0 
 
 
14. Rôzne 
 
V diskusii k danému bodu žiaden z prítomných občanov ani poslancov nepredniesol návrh. 
Vzhľadom na to, že neboli prednesené žiadne návrhy starostka pristúpila k ďalšiemu bodu programu.  
 
 
 
15. Záver 
 
Starostka poďakovala prítomným za účasť na rokovaní a rokovanie OZ ukončila o 18.36 hod.  
 
 
Overovatelia:   
 
  
  
 
                                                                                                       Ing. Andrea Lazorová  
                                                                                                               starostka obce 


